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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:241 Åtgärder för att öka byggandet och rädda träindustrin 

För perioden januari–september 2023 har varslen inom träindustrin stigit med 
400 procent jämfört med samma period föregående år. Man måste gå långt 
tillbaka för att hitta motsvarande varselsiffror inom träindustrin. 

Detta drabbar särskilt hårt på landsbygden, där en stor del av träindustrin ligger. 
Nära skogsråvaran på mindre orter där träindustrierna oftast är den största 
arbetsgivaren. 

Träindustrin är viktig för Sverige. Vi behöver naturligtvis öka 
bostadsbyggandet för att utveckla Sverige. Om man dessutom bygger trähus ger 
det inte bara fler bostäder och fler jobb i byggsektorn och på landsbygden, det 
gynnar också miljön. 

På grund av regeringens handlingsförlamning förlorar nu rekordmånga jobbet 
på grund av den pågående byggkrisen och den historiskt låga efterfrågan på nya 
bostäder. Sammanlagt har nyproduktionen av bostäder mer än halverats på två 
år. Enligt SCB började endast 14 500 bostäder byggas under första halvåret – 
vilket kan jämföras med år 2021, när 66 000 bostäder påbörjades enligt 
Boverket. Detta drabbar träindustrin hårt. Ett minskat byggande innebär en 
minskad efterfrågan på såväl modulhus som byggmaterial men också dörrar, 
fönster, golv, kök med mera. 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

1. När tänker statsrådet och regeringen sätta in åtgärder för att öka 
byggandet och rädda den för Sverige och landsbygden så viktiga 
träindustrin? 

2. Vilka åtgärder planerar statsrådet och regeringen att vidta? 

………………………………………

Patrik Björck (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-24
Besvaras senast
2023-12-08



INTERPELLATION TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


